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Št.: 900-1/2017/7 

Datum: 5. 10. 2017 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
  

1. seje Sveta staršev v šolskem letu 2017/2018, ki je bila v četrtek, 28. 9. 2017, ob 17. uri v 

Osnovni šoli Dušana Flisa Hoče, v glasbeni učilnici - učilnici številka 22. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev: priložena lista prisotnosti 

Ravnatelj: g. Alojz VELIČKI 

Pomočnici ravnatelja: ga. Darja VANTUR, ga. Marija TRPIN 

Zapisnikarica: ga. Martina FRAS 

 

Opravičeno odsotni: 
Predstavniki staršev šole: oddelki 1. a, 3. c, 4. b, 5. b, 8. b, 8. c.  

Predstavniki staršev vrtcev: skupine Veveričke, Srnice, Pikapolonice. 

 

Dnevni red: 
1. Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarja. 

2. Konstituiranje Sveta staršev zavoda in imenovanje predsednika in podpredsednika. 

3. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 3. seje iz dne 30. 5. 2017. 

4. Poročilo o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 2016/2017. 

5. Obravnava Letnega delovnega načrta zavoda za šolsko leto 2017/2018. 

6. Predlogi in pobude  staršev iz roditeljskih sestankov.  

7. Razno. 

 

 

AD1  Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarja 
 

Gospod ravnatelj, Alojz Velički, pozdravi zbrane in predstavi dnevni red 1. seje Sveta staršev. 

Prisotnih je bilo 21 predstavnikov razredov šole in 12 predstavnikov vrtčevskih skupin, kar 

predstavlja večino, tako da je seja tudi sklepčna. Poda se predlog za zapisnikarico, go. Martino 

Fras, katero predstavniki staršev soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, prisotnih je bilo 21 predstavnikov razredov šole in 12 

predstavnikov vrtca, predstavniki so potrdili predlagani dnevni red (soglasno po listi 

prisotnosti). 

 

SKLEP 2: Za zapisnikarico Sveta staršev so imenovali go. Martino Fras (soglasno po listi 

prisotnosti). 

 

 

AD2 Konstituiranje Sveta staršev zavoda in imenovanje predsednika in     

podpredsednika 
 

Ravnatelj pojasni, da je v skladu s poslovnikom Sveta staršev na prvi seji potrebno izvoliti 

predsednika in podpredsednika Sveta staršev. Kot kandidata so starši predlagali oba lanska 
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predstavnika. Kandidata sta sprejela predloge. Tako so predstavniki staršev predlagali za 

funkcijo predsednika Sveta staršev gospoda Radovana Krajnca. Starši so z javnim glasovanjem 

soglasno potrdili gospoda Radovana Krajnca za predsednika Sveta staršev v šolskem letu 

2017/18.  

Ker so člani Sveta staršev tako predstavniki šole kot vrtcev, se je ponovno predlagalo, da se 

izbere za podpredsednika Sveta staršev nekoga izmed predstavnikov vrtca. Podali so predlog, 

da se za podpredsednika Sveta staršev izvoli gospod Gregor Cvetko, ki so ga na javnem 

glasovanju tudi soglasno podprli. 

 

Izvoljena kandidata za predsednika in podpredsednika Sveta staršev sta vlogo tudi sprejela. 

 

SKLEP 3: Svet staršev zavoda Osnovne šole Dušana Flisa Hoče je konstituiran, saj je bilo 

prisotnih 33 predstavnikov od 42. 

Za predsednika Sveta staršev so z javnim glasovanjem imenovali gospoda Radovana Krajnca.  

Za podpredsednika Sveta staršev so z javnim glasovanjem imenovali gospoda Gregorja Cvetka 

(soglasno po listi prisotnosti). 

 

Gospod ravnatelj preda vodenje sestanka od druge točke naprej izvoljenemu predsedniku Sveta 

staršev, g. Radovanu Krajncu.  

 

Še preden se skupina predstavnikov šole in vrtca razide in nadaljuje sestanek ločeno, gospod 

ravnatelj povabi vse na prvo delovno soboto, ki bo v sklopu Šport Špasa 14. 10. 2017. Ta dan 

se bo odvijalo tudi praznovanje ob 120. obletnici podružnične šole Reka – Pohorje z dnevom 

odprtih vrat in svečano proslavo, s pričetkom ob 17. uri, sledilo bo družabno srečanje. 

 

Seja se nadaljuje ločeno. Zapisnik vrtca je priloga tega zapisnika. 

 

 

AD3 Pregled sklepov in potrditev zapisnika 3. seje iz dne 30. 5. 2017 

 

Gospod Krajnc predstavi sklepe zapisnika 3. seje Sveta staršev iz šolskega leta 2016/2017 in 

ga da v obravnavo. Ker pripomb ni bilo, ga predstavniki staršev soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 4: Predstavniki Sveta staršev potrdijo zapisnik 3. seje iz šolskega leta 2016/2017 

(soglasno po listi prisotnosti). 

 

 

AD4 Poročilo o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 2016/2017 

 

Ravnatelj povzame poročilo o realizaciji vzgojno – izobraževalnega dela preteklega šolskega 

leta, kjer poudari predvsem učni uspeh naših učencev, ki je bil 100 %, razen v štirih razredih, 

kjer po en učenec ponavljajo razred. Vse ure so bile realizirane. Ponovno smo imeli odlične 

rezultate pri nacionalnem preverjanju znanja, saj so bili povsod precej nad republiškim 

povprečjem. NPZ so pisali skoraj vsi učenci 6. in 9. razredov. Pohvale gredo učiteljem, ki 

opravljajo svoje delo zelo dobro ter učencem, ki s tem dokažejo, da so pripravljeni na nadaljnje 

delo v srednjih šolah.  

Realizirane so bile tri šole v naravi za 3., 5. in 7. razrede ter dva plavalna tečaja za 2. in 3. 

razrede.  

V celoti smo obnovili računalniško učilnico z 28. delovnimi mesti (računalniki in stoli). Na 

spletni strani šole je možen virtualni sprehod po šoli in vrtcu. Izvedli smo številne projekte, 

uspešno smo se povezali z organizacijo Rdečega križa v kraju in obudili sprejem mladih članov 

Rdečega križa (učenci 2. razredov). 

Uspešno smo izpeljali »Eko dan ni zaman«, delovna sobota je potekala skupaj v sodelovanju z 
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občino Hoče – Slivnica. Uspešno smo se vključili v projekt zdrava šola.  

Učenci so sodelovali na številnih tekmovanjih in dosegli odlične rezultate, 7 zlatih, 27 srebrnih, 

in veliko število bronastih priznanj. Zelo dobri so bili tudi rezultati na športnih področjih, kjer 

je ekipa starejših dečkov na državnem tekmovanju v odbojki osvojili 2. mesto, prav tako je 

ekipa starejših dečkov na državnem tekmovanju v odbojki na mivki osvojila 3. mesto. Odlične 

rezultate so učenci dosegali tudi v judu, šahu, golfu, plesu, smučanju in tenisu. 

Nadstandardni program je bil v celoti realiziran, izpeljane so bile številne ekskurzije, tudi v 

tujino. Učenci so dobili svoje garderobne omarice, nad katerimi so navdušeni.  

Prav tako je bilo realizirano vso delo v vrtcu, redni program in obogatitvene dejavnosti. 

V nadaljevanju Svet staršev soglasno poda pozitivno mnenje k poročilu o uresničevanju 

Letnega delovnega načrta za preteklo šolski leto in sprejme sklep. 

 

SKLEP 5: Svet staršev je podal pozitivno mnenje k poročilu o uresničevanju LDN za šolsko 

leto 2016/2017 (soglasno po listi prisotnosti). 

 

 

AD5 Obravnava Letnega delovnega načrta zavoda za šolsko leto 2017/2018 

 

Tudi letos so cilji zelo široko zasnovani, ohranjamo kakovost, ki smo jo že dosegli, z željo, da 

jo tudi nadgradimo. Prednostna naloga je udejanjanje učnega delovnega načrta, pouk naj bo 

čimbolj kvaliteten, zelo pomembno je tudi učno okolje. Tudi letos bomo sodelovali v projektih 

Zavoda RS za šolstvo. Še naprej bomo uvajali načela formativnega spremljanja v procesu 

učenja in poučevanja. Učence vzgajamo v duhu strpnosti drug do drugega in ničelne tolerance 

do vseh oblik nasilja, izvajala se bodo tudi izobraževanja za zaposlene na to temo.  

Vsi lanski projekti so že utečeni in se tudi letos nadaljujejo. Vključili smo se v nov projekt »Prvi 

prizor«, ki ga izvajamo v sodelovanju s SNG. Pri projektu gre za povezovanje dramske sekcije 

in kulturnega življenja. Vključeni smo tudi v projekt UNESCO šole, projekt »Povej« – 

preprečevanje medvrstniškega nasilja, NA-MA POTI, ki je večletni projekt v sodelovanju z 

ZRSŠ in v mnoge druge projekte. Kmalu bomo opremili in otvorili prostor za gibalnico. 

Število otrok se povečuje, tako imamo letos 567 otrok, 27 oddelkov, od tega je 57 otrok v 

podružnični šoli Reka – Pohorje. Po šolskem koledarju bomo imeli dve delovni soboti, izvedli 

bomo plavalni tečaj, šolo v naravi za 3., 5. in 7. razrede. Poudarek dajemo na preventivne 

dejavnosti za vse razrede, še naprej aktivno sodelujemo z drugimi šolami in zavodi.  

Letni delovni načrt za vrtec ostaja v enakem obsegu kot lani, skupine so tudi letos 

nadstandardno polne, delo bo potekalo podobno kot v lanskem letu z vpeljevanjem novosti v 

vzgojnem delu. 

 

Predstavniki Sveta staršev so podali pozitivno mnenje k sprejetju Letnega delovnega načrta za 

šolsko leto 2017/2018 in hkrati tudi potrdili predlog nadstandardnega programa Osnovne šole 

Dušana Flisa Hoče. 

 

SKLEP 6: Svet staršev je podal pozitivno mnenje k predlogu LDN za šolsko leto 2017/2018 

(soglasno po listi prisotnosti). 

 

SKLEP 7: Svet staršev je potrdil predlog nadstandardnega programa Osnovne šole Dušana 

Flisa Hoče za šolsko leto 2017/2018 (soglasno po listi prisotnosti). 

 

 

AD6 Predlogi staršev iz roditeljskih sestankov  

 

V nadaljevanju so predstavniki Sveta staršev podali predloge ali pobude svojega razreda. 

 

Predstavnica 1. b razreda: Starši bi želeli, da stranski vhod v šolo ne bi bil zaklenjen. Spletna 
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stran šole bi morala biti bolj ažurna, v mesecu avgustu ni bilo dostopnih informacij o pričetku 

šole, starši so bili »izgubljeni«. Starši prvih razredov »se še lovijo« in zato toliko bolj rabijo 

določene informacije. 

Ravnatelj pove, da se spletna stran aktualizira, starejše stvari se arhivirajo, da pa so nastopili 

določeni problemi, ker je bil računalničar in administrator šolske spletne strani dalj časa 

odsoten. Predsednik Sveta staršev predlaga, da se ustanovi tim učiteljev, ki bi urejal šolsko 

spletno stran. 

 

Predstavnica 3. a razreda vpraša za bližnjico k vhodu nižje stopnje, ali se bo ta pot uredila. 

Ravnatelj pove, da se v okviru občine Hoče – Slivnica dela fitnes na prostem. V sklopu teh del 

se bo uredila tudi ta pot do šole. Bila je podana tudi pobuda o namestitvi ležečih policajev 

okrog šole, saj gre za območje umirjenega prometa, kjer je hitrost vožnje omejena na 10 km/h. 

 

 

Predstavnica 4. a razreda poda predlog za organizacijo kakšne prireditve na ravni celotne šole 

ob koncu pouka, kjer bi lahko vsi zainteresirani učenci pokazali svoje znanje in dejavnosti 

(dramski krožki, igranje na različne inštrumente in podobno).  

 

Predstavnica 5. a razreda izpostavi spletno učilnico na e – zbornici. Zanima jih, zakaj se spletna 

učilnica ne uporablja, zakaj spletne učilnice samevajo in ostajajo prazne, starši pa so tako 

prisiljeni vzeti plačljive dejavnosti e-asistenta, če želijo priti do kakšnih informacij. V tem 

primeru se naj spletne učilnice ukinejo ali pa naj zaživijo in se jih uporablja.  

Ravnatelj pove, da so govorilne ure osrednja zadeva za pridobivanje informacij, pogovori z 

učiteljem, spletna stran je le nek dodatek, ki pa ni obvezen. 

Predstavnica izpostavi tudi problem, ki nastane v primeru dežja, saj priteka voda iz sosednjega 

travnika na parkirišče do vhoda v večnamensko športno dvorano. Ni prijeto, da otroci stopijo 

iz avta v »deročo« vodo.  

Ravnatelj pove, da je ta prostor v lasti občine, katero lahko na to opozorimo.  

 

Predstavnica 5. c razreda pove, da je prišlo v začetku do zmede pri neobveznem izbirnem 

predmetu nemščine, saj so se urniki in razporedi skupin spreminjali in je tako prihajalo do 

izostankov. 

Gospa Darja Vantur razloži, da se je urnik v začetku leta še res usklajeval. Sedaj so skupine 

urejene, tako da urnik teče, izostanke bomo preverili in za to učenci ne bodo dobili 

neopravičenih ur. 

 

Predstavnik 6. b razreda pove, da je njihov razrednik Boštjan Koren in ima pri predmetu športne 

vzgoje le fante, zato so starši mnenja, da punc razrednik ne bo poznal, saj jih uči Loredana 

Christea. Starši tako predlagajo, da bi se športna učitelja 1x tedensko zamenjala, tako da bi tudi 

razrednik učil punce. 

Ravnatelj pove, da imamo enega moškega športnega pedagoga in eno žensko športno 

pedagoginjo, zato je v navadi, da ženska uči punce, moški pa fante. Ta praksa bo ostala tudi v 

naprej. Pouk ni namenjen reševanju razredne problematike, zato so razredne ure, kjer ima 

razrednik dovolj priložnosti, da spozna celoten razred. Šport pa poteka za obe skupini hkrati v 

VŠD, ločeni z zaveso. 

 

Predstavnica 6. c razreda bi želela le, da se otroke opozori, da morajo tudi oni spoštovati 

prometna pravila in ne kar tekati čez cesto, kjer ni prehodov. 

 

Predstavnica 7. b razreda vpraša, zakaj se vsako leto menja učiteljica za angleščino, saj je to že 

njihova peta učiteljica. Problem je predvsem za tiste učence, ki jim gre učenje tujega jezika 

težje. 

Gospa Darja Vantur pove, da imamo mlade anglistke, ki so v teh letih odhajale na porodniški 
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dopust, zato so bile potrebne menjave učiteljic. Žal se temu tudi v prihodnje ne bo dalo v celoti 

izogniti. 

 

 

 

AD7  Razno 

 

Ravnatelj še enkrat povabi vse na praznovanje 120 – letnice Podružnične šole Reka Pohorje.  

 

Predsednik Sveta staršev se zahvali vsem prisotnim za udeležbo in zaključi 1. sejo ob 18.15. 

 

 

 

 

 Zapisnikarica:      Predsednik Sveta staršev: 

 ga. Martina Fras     g. Radovan Krajnc 
 

 

 

 

 

 

Priloge:   

- Seznam prisotnosti, 

- Poročilo o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 2016/17, 

- Letni delovni načrt zavoda za šolsko leto 2017/18. 


